
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

PRO VISBY 
2019 

I samarbete med 



Dagordning  Visby PRO:s årsstämma den 18mars 2020

§ 1. Årsstämmans öppnande.

§ 2. Parentation

§ 3. Godkännande av röstlängd

§ 4. Årsstämman stadgenligt och behörigt utlyst.

§ 5. Godkännande av dagordning.

§ 6. Nya medlemmar.

§ 7. Val av ordförande och sekreterare för årsstämman.

§ 8. Val av protokollsjusterare för årsstämman.

§ 9. Föredragning av 2019 års verksamhetsberättelse.

§ 10. Föredragande av balans, resultat- och ekonomisk berättelse.

§ 11. Revisorernas berättelse för år 2019.

§ 12. Fastställande av balans-, resultat- och ekonomisk berättelse.

§ 13. Ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019.

§ 14. Val av styrelse enligt följande:

Funktion Namn  Tid 
Kassör  2 år 
Sektreterare    2 år 
Studieorganisatör 2 år 
Styrelseledamot         2 år 
Styrelseledamot 2 år 
Styrelseledamot             1 år fyllnadsval 
Styrelseledamot 1 år 
Ersättare 1 år 
Ersättare 1 år 

Revisor  2 år 
Ers revisor   1 år 
Ers revisor  1 år 

§ 15. Val av valberedning 3 st. inklusive sammankallande

§ 16. Förtjänstecken, belöningar, information.

§ 17. Årsstämman avslutas
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Verksamhetsberättelse Visby PRO-förening 2019. 
 
Inledning 
 
Styrelsen vill nu här sammanfatta ännu ett fantastiskt innehållsrikt verksamhetsår med 
många olika aktiviteter. Drygt 630 personers olika intressen är svårt att tillgodose men vi 
försöker. Vårt mål är att få våra medlemmar att trivas och känna gemenskap. När vi har 
gjort våra marknadsundersökningar så har vi fått många bra förslag som försökt att 
genomföra. Vi vill ju försöka tillgodose intressen som passar alla åldrar och intressen.  
En innehållsrik verksamhetsberättelse kan också redovisas och det för att vi har så 
fantastiska duktiga och intresserade aktivitetsledare, mötesvärdar och framför allt 
medlemmar. 
 
Styrelsen för Visby PRO-förening lämnar följande berättelse för 
verksamhetsåret 2019. 
 
I styrelsen har ingått: 
Birgitta Nylund  Ordförande 
Karl-Gerhard Pettersson Kassör 
Anders Kraft  Sekreterare 
Rolf Enström  Studieorganisatör 
Sten Sandberg  Ledamot vice ordförande t.o.m juli 
Hans Gabrielsson  Ledamot vice sekreterare 
Ulla Börjesson  Ledamot 
Christer Söderström  Ersättare 
Sonja Tellström  Ersättare ord. ledamot fr.o.m september 
Annika Ågren  Ersättare 
 
Revisorer  Ersättare revisorer 
Stigh Wessman  Bertil Wizén 
Björn Orleifsson  Göran Nilsson 
 
Försäkringsinformatör Medlemsansvarig 
Karl-Gerhard Pettersson Karl-Gerhard Pettersson 
 
Mötesvärdar   
Hillan Lundin  Britt Andersson 
Margareta Melin  Margareta Olsson 
Maj-Lis Torndahl  Eva Flodman 
 
Studiekommitté  Resegrupp 
Rolf Enström  Stigh Wessman 
Annika Ågren  Sonja Tellström 
Hans Gabrielsson  Hans Gabrielsson 
 
Fanbärare  Lotteriansvarig 
Karl-Gerhard Pettersson Lilian Berg 
Anders Kraft  Trafikinformatör 
Lennart Torndahl  Anders Kraft  
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Ombud till ABF  Ombud till PRO-distriktets årsmöte 
Rolf Enström    Birgitta Nylund 
Anders Kraft                   Sonja Tellström 
   Christer Söderström   
Valberedning   
Styrelsen 
 
Fritidsaktiviteter  Ledare 
Boccia   Sonja Löfqvist och Kjell Karlsson 
Bowling   Nils-Arne Sörestedt 
Bondtolva  Margareta Brolin och Gunnel Kolmodin 
Bordtennis  Kjell Karlsson och Tore Johansson 
Bridge   Jan Norrby 
Golf   Anders Kraft 
Handarbetsgruppen  Margaretha Melin 
Linedance  Olof Schüberg 
PRO-dans  Karl-Gerhard Pettersson 
   Margareta Olsson 
   Britt Andersson 
   Hillan Lundin 
Seniordans  Wenny Wizèn 
Sånggruppen  Ingrid Lövgren 
 
Medlemsantalet 2019.  
Den 1 januari var vi 609 st och 31 december 632 st. Därav 420 kvinnor och 212 män.  
Nya medlemmar under året är 76 st. Avlidit under året har 17 st gjort. 
 
Styrelsen. 
Föreningens årsmöte hölls i Västerhejde bygdegård den 21 mars med c:a 80 medlemmar 
närvarande.  
 
Styrelsen har haft 10 protokollförda möten alla i Arbetarrörelsens hus kv Stenhuggaren.   
Styrelsen stod som värdar till en träff med nytillkomna medlemmarden 9 april med 19 nya 
medlemmar och den 26 september i Kölens kvarterslokal.  22 st medlemmar hade 
hörsammat vår inbjudan.  
 
Vi har som brukligt medverkat under Almedalsveckan då vi bemannade PRO-tältet i 
Katträngen nere i Visby hamn. Vi bemannade tältet med fyra pass under tisdagen. 
 
Styrelsenmedlemmar har även under året besökt de flesta av aktiviteterna och deltagit i 
aktiviteten under en av deras sammankomster. 
 
Som ordinarie för distriktet i Pensionärsrådet i Region Gotland har Tommy Johansson och 
Anders Kraft fungerat, och Wenny Wizén har varit ersättare.  
 
Månadsmöten. 
Föreningen har hållit 9 möten, och där årsmötet och höstmötet har protokollsfört. Övriga 
möten har vi bara fört minnesanteckningar. Alla möten har ägt rum i Västerhejde 
bygdegård. Antalet mötesbesökare har varierat från sextiofem till uppemot åttio. Nu har vi 
återgått till ordinarie mötestid 13.30 
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Styrelsen och föreningens mötesvärdar har sett till att förtäring ordnas och att själva 
lokalen dukas och återställs när mötet är slut. 
Under året har det varit föreläsare och uppträdande på de flesta Trivselträffarna.  
 
Januarimötet hade vi besök av Tove Öberg och Pettssons kapell underhöll oss.  
 
Vid februarimötet var Ing-Mari Tellström och pratade om Gotländska seder och bruk, och 
Annamaria Bauer pratade om HBTQ.  
 
Vid årsmötet besökte Dan u Kjell oss och Sång-gruppen medverkade också.  
 
Per Widerström från Fornsalen medverkade vid aprilmötet och durspelsgruppen Mer eller 
mindre underhöll oss.  
 
Imse Vimse berättade om sina produkter vid septembermötet och Roy Cedergren 
underhöll. 
 
I oktober kom Gotlandsmusikens Jazzgrupp och Evert Jansson och gav oss den 
föreställningen som de åkt runt med i bygdegårdarna.  
 
Novembermötet kom Elisabeth Feurst och talade om Godmanskap för främst flyktingar 
och hennes arbete med detta Linedance-gruppen hade dansuppvisning för oss.  
 
Och i december kom som numera en tradition Luciatåget från Västerhejdeskolans 
fjärdeklass. 
 
Aktiviter. 
Två lag deltog i distriktsfinalen i PRO-vetartävling, lag 1 med Ethel Nero, Kurt Karlsson 
och Maj-Lis Torndahl samt lag 2 med Berit Johansson, Carin Backlund och Hans Gabri-
elsson. Lag 2 vann överlägset och fick åka till regionfinal där de lade beslag på en 
hedrande andraplats. 
DM i Golf gick i år på När där vår förening la beslag på förstaplatserna dam- samt den 
yngre herrklassen. Sex stycken golfare åkte i väg och spelade RM på Sunne GK i Värm-
land. Dock utan några framskjutna placeringar. 
Sånggruppen har även i år varit på en hel del äldreboende och andra ställen för att 
underhålla en stund. Ett mycket uppskattat inslag på de olika ställena. De har även varit 
med på mötena med 85+-arna vi haft. 
Handarbetsgruppen har hållit auktion på sina alster med Anders Kraft och Karl-Gerhard 
Pettersson som auktionist och notarie. Trots inte så god publikuppslutning så gav 
auktionen en hel del pengar, och allt blev sålt. 
Årets grilleftermiddag blev vid Högklintsstugan med cirka 25 deltagare. En fin 
eftermiddag med trevlig samvaro och duktiga grillmästare. 
Och en pubeftermiddag med Handsome Molly är ju numera ett måste, i år med ett 
femtiotal medlemmar ute i Västerhejde. 
Två stycken tematräffar har anordnats i Skärans kvarterslokal. Den första, Räkfrossan den 
23 januari och nästa med tema I Jungman Janssons anda den 9 okt. Bägge träffarna med 
ett c:a ett sjuttiotal festglada besökare. 
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Studiebesök 8 st med totalt 116 deltagare: 
Polisens kontaktcenter 19 st Arkivcentrum 6 st 
Stadsodlarna/Hemsöjden 15 st Östra kyrkogården 22 st 
Medeltidens förråd 6 st  Linds handelsträdgård 23 st 
Stora COOP 25 st 
 
Föreläsningar 
Roland Olsson föreläste i Arbetarrörelsens hus om: 
Senaste nytt från 1800-talet   16 deltagare  
 
Studiecirklar 16 st : 
4 st Bokcirklar   2 st Folklig dans 
2 st Sånggrupp   2 st Handarbete 
2 st Landskap i förändring  2 st Linedans 
2 st Iphone och Ipad 
 
Aktiviteterna är fördelade på följande antal tillfällen: 
Boccia  36  Bondtolva 32 
Bridge  23  Bowling 38 
Pensionärsdans 19  Seniordans    24 
Bordtennis 36  Linedance  25 
Golf  12  Mötesvärdar  10 
Vattengymnastik 30 
 
Dessutom har många medlemmar deltagit i olika grupper och kommittéer för att 
förbereda våra träffar. Totalt har vi haft 304 aktiviteter med 3621 deltagare ! 
 
 
PRO-kontakt. 
Kontaktgruppen har under året haft 9 medlemmar, 8 kvinnor och 1 män. 
 
Ulla Börjesson sk  Hillan Lundin 
Berit Olsson  Britt Inger Gardelin 
Christina Höggren  Christina Gardelin   
Karl-Gerhard Pettersson Eva Flodman 
Maj-Lis Torndahl 
 
Under året har kontaktgruppen haft 5 möten då det har fördelats uppvaktningar, och  
planerats inför de träffar som anordnats för de medlemmar som fyllt åttiofem år.  
 
Gruppen håller kontakt med de medlemmar som kan ha svårt att delta i föreningens övriga  
verksamhet. 
Gruppen uppvaktar även de medlemmar som under året fyller åttio, åttiofem, nittio och 
nittiofem år. Under året hade vi sextiofem medlemmar som uppfyllt de kriterierna. 
Av dessa har fyrtiotre medlemmar uppvaktats med blommor. Vi respekterar de som 
undanber sig uppvaktning. 
 
Den femte juni bjöds åttiofemåringarna eller äldre på kaffe med hembakat bröd. Vi var ett 
sextiotal personer och höll som vanligt till i Svajdestugan. Föreningens sånggrupp 
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underhöll med sånger och bjöd upp till allsång av kända melodier. Som vanligt blev det 
avslutning med grillad korv med bröd och övrigt tillbehör. Svajdestugan lokaliteter och 
den vackra omgivningen bjöd på ett underbart försommarväder. 
 
Den 27 november bjöds det på Adventskaffe i Tjelvarkyrkan. Ett sextiotal av våra 
medlemmar som fyllt åttiofem eller mer närvarade. Sånggruppen underhöll även här med 
sång och spex. 
Till de medlemmar som är över nittio år delar vi ut julblommor och de som var närvar-
ande i Tjelvarkyrkan fick sina blommor. 
Till de som inte hade möjlighet att närvara vid Adventskaffet åkte vi hem med blomman. 
 

   
 
 
 
 
 
 
 

SLUTORD 
 

Det gångna året har varit innehållsrikt med många trevliga aktiviteter.  
Styrelsen har uppmärksammat att det håller på att ske ett generationsskifte bland våra 
medlemmar och då krävs det att vi är på hugget att se till alla intressens behov av aktiviteter 
och trender. För att utveckla styrelsearbetet har vi påbörjat en studiecirkel som vi genomför 
vid varje styrelsemöte. 
Vi hade under året besök av Kopparbergs PRO som bjöd med oss på både bussresa och 
avslutningsmiddag.  
En resa till Åland med Karlssons buss genomfördes vilket var mycket uppskattad. Och två 
bussresor här hemma på ön genomfördes eftersom intresset var stort. 
En matlagningscirkel som lagade mat och åt tillsammans var ett trevligt sätt att umgås på.  
Vattenträningen har också under året blivit två grupper. 
 
Inför det nya året har det av nya medlemmar inkommit flera bra förslag på nya aktiviteter och 
det är vi i styrelsen otroligt glada för och vill verkligen se till att de nya medlemmarna får det 
stöd de behöver för komma med i vår gemenskap. 
Framför allt har våra månatliga trivselträffar varit fyllda av kunskap, trivsel och gemenskap 
och det är vårt huvudsyfte. 
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AVLIDNA MEDLEMMAR 2019 
 

Karl-Erik Gardelin 
 

Walborg ”Bojan” Nilsson 
 

Berit Martis 
 

Grethy Arvidsson 
 

Johannes Sandelin 
 

Doris Westberg 
 

Håkan Viberg 
 

Maj Larsson 
 

Britt-Marie Schalén 
 

Hans Johansson 
 

Maj Larsson 
 

Eivor Johansson 
 

Marianne Wessman 
 

Karl-Einar Eriksson 
 

Hans Andersson 
 

Folke Lindvall 
 

Gösta Arvidsson 
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